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ЗАПИСНИК
са 13. седнице Извршног одбора

Удружења геодетских и грађевинских школа одржане 05.02.2016. године.
са почетком у 15 30. сати

Седница је одржана у Политехничкој школи у Суботици.

Седници Извршног одбора Удружења геодетских и грађевинских школа
присуствовали су следећи чланови:

1. др Станко Матић – председник Удружења
2. Драган Пантовић - потпредседник Удружења
3. Васко Николов- секретар Удружења
4. Војин Булатовић - Грађевинска школа  Београд
5. Иван Петровић - Техничка школа „Милева Марић Ајнштајн“ Нови Сад
6. Тања Јоцић Стаматовић - Грађевинска техничка школа“Бранко Жежељ“Београд
7. Ирена Госпавић – Техничка школа „Радоје Љубичић“ Ужице
8. Славко Дувњак - Политехничка школа  Суботица

Одсутни  су били чланови Извршног одбора:

1. Марија Радић - Геодетска техничка  школа Београд
2. Надежда Миловановић – Политехничка школа „Милутин Миланковић“ Крушевац

Седници су присуствовали и:

1. Гојко Бановић - ЗУОВ- руководилац Центра за стручно образовање и образовање одраслих
2. Исо Планић- директор Политехничке школе Суботица
3. Александар Ракићевић - директор Грађевинске техничке школе “Бранко Жежељ“ Београд
4. Иван Марић - директор Техничкe школe „Радоје Љубичић“ Ужице
5. Ђенчи Аранчић Данча – помоћница  директора Политехничка школа  Суботица

За седницу Извршног одбора Удружења геодетских и грађевинских школа предложен је
следећи:

ДНЕВНИ РЕД

1. Усвајање записника са предходне седнице, известилац Васко Николов, секретар Удружења
2. Припрема за наредно Републичко такмичење у Суботици 2016. године, известилац Исо

Планић, директор Политехничке школе из Суботице.
3. Договор око реализације такмичења

- Одбор за такмичење
- Припрема за практичне дисциплине
- Области за теоријске дисциплине

4. Актуелности у подручју рада геодезије и грађевинарства , известилац Гојко Бановић
5. Договор око припреме за Скупштину Удружења
6. Текућа питања



Председник Удружења др Станкo Матић  је поздравио присутне, захвалио се домаћину
Ису Планићу- директору Политехничке школе Суботица, као и свим запосленима на указаном
гостопримству како члановима Извршног одбора тако и ученицима семинара у оквиру „Дана
грађевинарства 2016“.

Након тога др Станкo Матић, је предложио дневни ред, који је усвојен једногласно.

АД 1.
Записник  са 12. седнице је усвојен једногласно и без примедби.

АД 2.
Председник Удружења др Станкo Матић, је дајући реч Ису Планићу директору Политехничке

школе Суботица, рекао да припреме  за такмичење већ увелико теку и да се очекује организација на
врло високом нивоу.

Потом је присутнима Исо Планић- директор Политехничке школе Суботица изнео све
информације о току припрема, као и плановима за што успешнију реализацију 27. Републичког
такмичења.

- на сајту Политехничке школе Суботица биће све инфромације везане за такмичење,
- достављен је предлог сатнице за такмичење, који ако буде потребе се може коригоавти,
- од школа из иностранства потврдно су одговориле школе из Капошвара- Мађарска (учешће из

практичних дисциплина), школа из Сегедина -Мађарска (присуствује на тамичењу као гост а могуће
и у теоријским дисциплинама), Карловац – Хрватска (теоријске дициплине), постоји најава школа из
Братунца и Бања Луке (БиХ- Република Српска), као и да ће се успоставити  контакт са школама из
Подгорице (Црна Гора), Марибор (Словенија) и Осијек (Хрватска). Тиме би такмичење било на
репрезентативном нивоу па је неопходно да се и чланови Извршног одбора активно укључе у
припреме, што је и једногласно прихваћено.

Након тога разговарало се о идеји коју је изнела Ђенчи Аранчић Данча – помоћница
директора  Политехничке школе Суботица, о томе да се у оквиру такмичења школе учеснице на

одговарајући начин представе и на тај начин обогати такмичење новим садржајима. Договорено је да
се до рока предвиђеног за слање области за такмичење секретару Удружења достави предлог који би
био достављен школама, а само представљање не би имало такмичарски већ ревијални карактер.

Такође је на предлог домаћина договорено да се у оквиру такмичења одржи предавање
сарадњи са Грађевинским факултетом из Суботице. Гојко Бановић- руководилац Центра за стручно
образовање и образовање одраслих предложио је да то буде из Организације грађења-Технологије
грађевинских радова као врло актуелно, што је и прихваћено. Идеја је да се што више наставника
стручних предмета укључи у стручна усваршавања из различиих области.

Истакнуто је да је Грађевински факултет у Суботици искрено заинтересован за сарадњу са
Удружењем и исказао спремност да пружи помоћ и подршку едукацији наставника, али и реализацији
свих активности Удружења.

АД 3.
Исо Планић - директор Политехничке школе Суботица је члановима Извршног одбора

представио предлог за чланове Оргнизационог одбора 27. републичког такмичења ученика.
1. Блашко Стантић - члан Градског већа Суботице задужен за просвету
2. Слободан Војиновић- председник регионалне привредне коморе Суботица
3. Проф. др Данијел Кукарас- продекан за наставу Грађевински факултет у Суботици
4. Исо Планић - директор Политехничке школе Суботица
5. Др Станко Матић – председник удружења
6. Гојко Бановић – ЗУОВ

Након дискусије договорено је да школа домаћин утврди коначан списак чланова
Организационог одбора, (члан 12.  Правилника за такмичење) о чему ће чланови Извршног одбора

бити накнадно обавештени.



Потом је Пантовић Драган, потпредседник Удружења, а на основу члана 11. Правилника за
такмичење предложио, а Извршни одбор једногласно усвојио предлог чланова Одбора за такмичење
за 27. Републичко такмичење ученика у саставу:

1. др Станко Матић – председник Удружења
2. Драган Пантовић – координатор за теоријске дисциплине
3. Васко Николов – координатор за практичне дисциплине
4. Славко Дувњак – представник школе домаћина
5. Гојко Бановић – ЗУОВ

Најкасније до 01.03.2016. године свим школама ће бити достављене области за
такмичење, након што се обаве консулатације око реализације наставе за такмичарске дисциплине.

Чланови Извршног одбора су информисани, од стране секретара Удружења да се простор за
реализацију практичних дисциплина приводи намени, као и кабинети за реализацију такмичења из
Примене рачунара у издвојеном објекту школе, у непосредној близини.

АД 4.
Гојко Бановић - руководилац Центра за стручно образовање и образовање одраслих  је

изнео актуелне информације  везане подручје рада геодезија и грађевинарство:
- стандарди за израду уџбеника, приручника и наставних средстава су урађени, чекају усвајање

на Нациооналном просветном савету,
- након 2017. године нас очекује велики проблем, с обзиром да ниједан уџбеник неће имати

дозволу за употребу. Зато је неопходно да се и Удружење активно укључи, као и школе (стручна
већа) да би се проблем превазишао. Један од начина је израда адекватних приручника, као и других
наставних средстава. Било би  неопходно да се се преко Удружења штампају одговарајући
приручници и наставни материјали (школе чланице које имају графичку струку), да би трошкови
били мањи,

- у фебруару креће припрема за реализацију наставног плана и програма за образовни профил
грађевински техничар

др Станко Матић – председник удружења и члан НПС је казао да постоји спремност код
чланова НПС да се стандарди за уџбенике, приручнике и наставна средства усвоје на наредној

седници НПС.

АД 5.
Донет је закључак да се Скупштина Удружења одржи у току 27. Републичког такмичења.

Тачно време и дневни ред биће утврђени у консултацијама до такмичења, па ће школама бити
достављен позив.

АД 6.
- Славко Дувњак је информисао чланове Извршног одбора да су току разговори са

потенцијаним донаторима, који би донирали потребан материјал за реализацију такмичења и да ће
информација бити достављена накнадно.

- Војин Булатовић је информисао чланове Извршеног одбора да направљен конктакт са
Привредном комором Србије (директорка Грађевинске школе) па би било неопходно
операционализовати договор. Такође је обвестио да је фирма „Тикурила-Зорка“ заинтересована за
наставак сарадње.

Извршни одбор донео је закључак да  се закаже састанак у Привредној комори Србије, на ком
би се отворила питања сарадње и сви других активности.

- Александар Ракићевић - директор  Грађевинске техничке школе“Бранко Жежељ“ Београд је
информисао чланове Извршног одбора да је направио контакт са деканом Грађевинског факултета у
Београду, о могућностима сарадње Удружења и факултета, посебно у погледу признавања резултата
такмичења. Гојко Бановић је инсистирао да се то уреди институционално што је и прихваћено.

- Ирена Госпавић је покренула питање верификације образовног профила Архитектонски



техничар, јер евидентно је да у процедури има проблема (спорост). Донет је закључак да се испред
Удружења достави допис  Министарству просвете, науке и технолошког развоја и апелује да се
процедура убрза. Задужени председник Удружења. секретар Удружења и Гојко Бановић.

- Извршни одбор потврдио је одлуку да је  износ котизације за такмичење 5,000.00 динара и да
се о томе обавесте све школе, као и да се свим школама достави коначно усвојена верзија

Правилника за такмичење и Пропозиција за такмичење – задужен секретар Удружења,
- др Станко Матић – председник удружења је информисао чланове Извршног одбора о стању на

текућем  рачуну удружења. Тренутно стање је  457,300.00 динара. Остаје да се измире трошкови
књиговође, као и израда завршног рачуна. Очекивани трошкови реализације „Дана грађевинарства
2016“ у Суботици су око 100,000.00 (смештај и исхрана учесника семинара по одлуци Извршног
одбора, као и надокнада трошкова факултету за организацију семинара). Нагласио је да још није
фактурисана чланарина за 2015. годину што ће бити учињено у наредних неколико дана.

Састанак је завршен у 17 40 сати


